
Készült:

I{áIoz Község Önkorm ányzata
Oktatás-, I(ulturális- és Spor t Bizottsága

8124 Ká|oz B ajcsy-Zsilinszlly u. 3.
TeL (25) 506-448

JEGYZŐKÖNYV
KáIoz i{özség Önkotmányzata Oktatási-, I(ultutális- és Sport Bizottságának 2075.
januát 19-én Q:'étfőn) 15:00 ótakor megtaított riléséről
H e ll e : P olgármested Hivatal Tanácstetm e KáIr.,z, B aj csy- Z silinszky utca 3.

Jelen vannak:

o szeless András
o Góbölösné Pénzes MáÁa
o soós István
o szabő Gábot
o szigeti Fetenc
o l(atácsony An&ás
o I{öó Lász|ő

Meghívottak:

o §7eisengruber Imte
o HufnágelJózsef
o Virágné Ferenczi Edit

elnök
t^g

t^g

t^g

tag
tag
tag

polgármestet

alpolgármestet
jegyző

Szeless András elnök üdvözöIte a jelenlévőket, köszöntötte abizottsági tagokat. Megíllapította,
hogy a bizottsági tagok köztil 7 tag jelen van, igy az ülés haátozatképes.

Jegyzókönyw ezetőnek Ykágné Ferenczi F,üt jegyzőt kéte fel.

Szeless András elnök Gőbölösné Pénzes MáÁa
j egy zőkőnyv hitelesítés éte.

és l(arácsony Andtás tagokat javasolta a

A bizottsági rilésen jelenlévó 7 tag köztil, 7 igen szavaz^ttal, el7enszavazat és tartőzkodás nélküi a
következ őképp en hatátozott:

t / 2015. (I. 79.) számLú hatfuozata

j eglt7ő kö ryu bite k sííők s79n é ! éről

Kilo| KÖ7ség Önkormánl7ata Oktatási-, Kulturális- és Sport Bi3ottsága a bipottsági ütés jegyyíkönjuének
bitele:ítésére Gőbölösné Pénrys Máia és Karácsoaj András bi7ottsági tagokat uálas4lia.

A bizottság elnöke szavazásta bocsátotta a meghívób an szercplő napitenü pont elfoga dását.

A bizottsági Ülésen jelenlévő 7 tagkőzvl,7 tgen szavazatta|, ellenszavazat és tartőzkodás nélkirl a
következőképpen hatátozott:



,I.

2/20t5. ű. 19.) száműhatátozata

n ap ire ru di P o n ío k e lfoga dá s áró l

Kih7 Kö7ség Ónkonnánl7ata Oktatási-, Kulturális- ás Spott Bi7ousága a biryttsági iités napiren$ét av
a lá b bi a kb an batám 77a m eg

A Ká|ozi }xtanyalma Óvoda és Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának
ínegtátgyalása
E,lőadó: Sryless András elnök

megtárslalása

Szeless Andtás elnök elmondta, hogy a I{áIozi Annyalma Óvoda és Bölcsóde Szewezeti és
Működési SzabáIyzatát §egyzőkönyv 1. számű melléklete) a bizottság tagok kézhez kapták.
Felkéte a buottságq tagokat és a meghívott vendégeket, hogy a napirendi ponttal kapcsolatosan
mondják el véleményüket, hozzászőIásukat.

§7eisengrubet Imte polgármestet elmondta, hogy a bizottságt irlés napirendi pontjának
megtátgyalására meghívást kapott aI§lozí AtanyaIma Óvoda és Bölcsőde vezetője is.
A l{áIozl, Annyalma Óvoda és Bölcsőd e Szewezei és Működé sí SzabáIyzatát Attanulmányozta,
áto|vasta. Altalánosságban jónak tat§a és jőváhagyásta is javasolja, azzaL a megjegyzéssel, hogy a
201,4/201,5. nevelési évben bekövetkezettváItozásoknak megfelelően módosítsák aSzabályzatot.
A törvényi feltételeknek, elvátásoknak, követelményeknek a SzabáIyzat megfelel. I(éd, hogy a
szabá|yzatot akbJallzáIják, amelyet főként személyl, munkaköd változás igényel.

Gőbölösné Pénzes Mária képviselő megkétdezte, hogy az előzőekben megtárgyalt Szervezeti és
Működési SzabáIyzathoz képest mi módosult?

\ü7eisengruber Imre polgátmestet elmondta, hogy sok minden nem módosrrlt, de péIdául
módosulni íog az óvodatitkárnak a státusza.

KöőLászlő tas meskérdezte. hoEv szeméIvi változás nem volt?a.OJJ

\ü7eisengtubet Imre polgátmestet elmondta, hogy az óvodatitkát nyugűjba vonult, a státuszta
201,5. évtőI ál]arrlltámogatast nem kapnak, mivel az ővodaigyetmeklétszám a 100 főt nem haladja
meg.

Virácné Ferenczi Edit iesvző elmondta. hoEv a korábbi SZMSZ az Óvodai Intézménvi Társulás
szetvezetére és működéséte vonatk ozott.

További hozzászőIás nem volt. Szeless Andtás elnök, szavazásta bocsátotta \ü/eisengrrrbet Imte
polgármester javaslatát, miszetint altálozíAnnya|ma Óvoda és Bölcsőde Szervezeti és Működési
SzabáIyzatát a képviselő-testületnek jőváhagyásra javasol1a azzal,hogy a SzabáIyzatot akt:uallzáliák
az tdőközben bekövetk ezett váItozásoknak megfelelően.

A bizottsági ülésen jelenlévő 7 tagkőzil,7 igen szavazattal, el7enszavazat és tatőzkodás nélkül a
következ ókép p en hatátoz ott:.



3/2015. íI. 19.) szárnúhatátozata

A zubryAranllalma Óaoda h Böhsőde Sryrueryti á§ Működéi S7abáfu7atánakjóuáhaglásán1l

Kíh7 Köryég Ónkormáryyata Oktatási-, Kahurátis- és Sport Biryoítsága a Kálo{ Aranjalma
Ouoda és Böhsőde Sryrveryíi és Működási S7abá!7atát és Kilo7Köryég Ónkormáryllata Képuiselőtestületánek

jóuáhagyásra jauasol1a a77al, bogl a iníárynárllueryíő a7 időkö7ben beköuetkeryíl (s7ené!i, munkaköi)
uálíolisoknak me§eklően (S7abálj7at 3./ pont, 3.6.6 b) poní, 3,6.6 e) pont, 7. pont, 10. pottt, 22. pont) a
S 7erue ry íi é s M ű kö dé si S 7a b á ! 7at n ó d o s ít ás ání l go n d o s ko dj o n,

További bozzászőIás nem volt, abizottság e]rröke az iléstbezátta.

I(m.f

Szeless Andtás e

ie*,=^N*, .

I(arácsony An&ás

j egy z őkönyv- hitele sítők

t

J



Jelenléti ív

KáIoz Község Önkormányzata Oktatási-, Kultutáüs- és Sp<lrt Bizottságának
2a15. ianuát 19-én megtaftott iiléséről

szeless Andtás

§7eisengruber Imre

HufnágelJőzsef

Gőbölösné Pénzes Má1'La

Soós István

Szabő Gábor

Sztgeti Ferenc

I{arácsony András

Kovács Lajosné

Köő LászIő

LászlőJánosné

elnök

polg"ármester

alpolgármester

tag
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tag

tag

tag
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I{ á|o z I{ ő z s é g Ó nko rmány z atának
Oktatási-. I(ulturális- és Sport Bizottsága

MEGHIvo

Káloz Kö z s é g Önkotmány z atának O ktatás i-, Kulturális - és Sp ort B íz otts ága
2015. január 19-én 15 órakot (hétfőn)

ülést tart a Községh áza T anácstermében, melyre tisztelettel meghívom.

Napirenű pontok

1. A,Kálozi Aranyalma Óvoda és Bölcsőde Szeryezeti és Működési Szabátyzatának
me gtáí gy alás a (e l ő te 11 e s 71é s e le ktm ni ku s ú to n to uá b b ítua)

E lőadó: IYeisengruber Imre Polgárrzester

Megjelenéséte feltétlen számítunk.

Kalc>z, 20 1, 5. január 72.

Tisztelettel:

Szeless András sk.
Oktatási-, I(ulturáüs- és Spot Bizottság

elnöke


